



TEAM CANADA VOLLEYBALL - Team Lead/Assistant Coach U19 Women's Youth National Team 2023 - NORCECA Championships

Volleyball Canada is seeking a team lead/assistant coach for the U19 Women's National Team that will compete in NORCECA Championships, Feb 5-13 in Puerto Rico. This role is an opportunity to gain international experience as the team manager responsible for logistics during training and international competition. Additionally, the successful applicant will gain valuable coaching experience with an inside look at coaching at the international level.

Training

January 30th - February 4th | Toronto, Ontario

Main competition

Team Canada (final roster of 12): NORCECA Continental Championships (February 5th - 13th, 2023), San Juan, Puerto Rico

Coaching Staff

Head Coach: Carolyn O'Dwyer (Next Gen Coach)

Assistant Coach: Sandra Lamb (NEP Assistant Coach)

Application Process:

Application deadline - December 30, 2022

Selection Committee Review & Selection - Early January, 2023

Selection Criteria Guidelines:

Experience coaching at a high performance level is an asset

Ability to communicate with both French and English is an asset

Previous Participation as an athlete OR coach in REP, Provincial Team and/or National Team Programs is an asset

APPLY:

https://VolleyballCanada.formstack.com/forms/team_canada_2023_teamlead_application_youth_u19_women

Volleyball Canada is committed to equity, diversity and inclusion in all respects, including hiring a workforce that is reflective of the diverse population of Canada with respect to age, gender, ethnicity, religion, ability, sexual orientation, education and culture.

We actively encourage applications from persons who identify as women, indigenous peoples, person with disabilities, LGBTQ2S+ individuals, and members of visible minorities. Self-identification by candidates is completely voluntary.



ÉQUIPE CANADA VOLLEYBALL – Responsable d'équipe/Entraîneur(e) adjoint(e)

Équipe nationale féminine U19 2023 – Championnats de la NORCECA

Volleyball Canada est à la recherche d'un(e) responsable d'équipe/entraîneur(e) adjoint(e) pour l'équipe nationale féminine U19 qui participera au Championnat de la NORCECA, du 5 au 13 février à Porto Rico. Ce rôle donne l'occasion d'acquérir une expérience internationale comme gestionnaire d'équipe responsable de la logistique pendant l'entraînement et une compétition internationale. De plus, le ou la candidat(e) retenu(e) acquerra une précieuse expérience comme entraîneur(e) avec une perspective depuis l'intérieur d'une compétition internationale.

Entraînement

30 Janvier - 4 Février | Toronto, Ontario

Compétition principale

Équipe Canada (groupe final de 12 athlètes)

Championnat continental de la NORCECA (5 au 13 février 2023), San Juan, Porto Rico

Personnel d'entraîneurs

Entraîneure-chef : Carolyn O'Dwyer (Entr. NextGen)

Entraîneure adjointe : Sandra Lamb (Entr.-adj. du PNE)

Processus de mise en candidature

Date limite de mise en candidature – 30 décembre 2022

Examen et choix du comité de sélection – Début janvier 2023

Lignes directrices des critères de sélection

Expérience comme entraîneur(e) à un niveau de haute performance, un atout

Capacité de communiquer en français et en anglais, un atout

Participation passée comme athlète OU entraîneur(e) au sein d'une sélection, une équipe provinciale et/ou un programme d'équipe nationale, un atout

POUR SOUMETTRE VOTRE CANDIDATURE :

https://VolleyballCanada.formstack.com/forms/team_canada_2023_teamlead_application_youth_u19_women

Volleyball Canada s'est engagé en matière d'équité, de diversité et d'inclusion dans tous les aspects, notamment dans l'embauche d'une main-d'œuvre qui tient compte de la population diversifiée du Canada relativement à l'âge, au genre, à l'ethnicité, à la religion, aux capacités, à l'orientation sexuelle, à l'éducation et à la culture.

Nous encourageons vivement la candidature de personnes qui s'identifient comme des femmes, des membres des peuples autochtones, des personnes ayant un handicap, des personnes LGBTQ2S+, et des membres des minorités visibles. L'auto-identification par les candidats est entièrement volontaire.